007571

Narrow Sharpness Il

Picture Description?)

A close-up, high-contrast photograph features the white stitching of a baseball against a vibrant red
background.

Analysis?)

This striking abstract photograph features a vibrant red background intersected by a stark white, zigzag-
ging pattern. The stark contrast creates a dynamic visual tension, drawing the eye along the diagonal
line. The texture of the zigzag suggests the stitching of a seam, lending a sense of tactile quality to
the otherwise smooth, flat surface. The overall effect is both bold and minimalist, evoking a sense of
energy and movement within a confined space.
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Picture Data

007571 - Narrow Sharpness Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 05/2019 05/2019 03/2020
Width Height Bits/Color
Original Size 4912 px 4912 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Schmale Scharfe 1l

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A close-up, high-contrast photograph features the white stitching of a baseball against a vibrant red background.
    
    
      Eine Nahaufnahme mit hohem Kontrast zeigt die weißen Nähte eines Baseballs vor einem leuchtend roten Hintergrund.
    
    
      This striking abstract photograph features a vibrant red background intersected by a stark white, zigzagging pattern. The stark contrast creates a dynamic visual tension, drawing the eye along the diagonal line. The texture of the zigzag suggests the stitching of a seam, lending a sense of tactile quality to the otherwise smooth, flat surface. The overall effect is both bold and minimalist, evoking a sense of energy and movement within a confined space.
    
    
      Diese auffällige abstrakte Fotografie zeigt einen leuchtend roten Hintergrund, der von einem scharfen weißen Zickzackmuster durchschnitten wird. Der starke Kontrast erzeugt eine dynamische visuelle Spannung, die den Blick entlang der diagonalen Linie lenkt. Die Textur des Zickzacks deutet auf die Naht eines Stichs hin, was der ansonsten glatten, flachen Oberfläche eine taktile Qualität verleiht. Die Gesamtwirkung ist sowohl kühn als auch minimalistisch und erweckt ein Gefühl von Energie und Bewegung innerhalb eines begrenzten Raums.
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